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Gemensamt råd för 

funktionshinderfrågor 

vid fastighetsnämnden och 

miljö- och hälsoskyddsnämnden samt 

idrottsnämnden och Stockholm Globe 

Arena AB 

2019-05-15  

  

 

   
 

 Tid Onsdagen den 15 maj 2019  

kl. 14.00 – 16.00 
   

 Plats Stockholm/London, Idrottsförvaltningen, 

Glasfibergatan 6 i Älvsjö 
   

 Justerat  

  

 

 

Dolores Back Amir Amirriazi  

  

 
Närvarande  

 Ledamöter från fastighetsnämndens funktionshinderråd  

 Stefan Mattsson (SRF), ordföranden  

Amir Amirriazi (DHR)  

Jesper Kihlberg (HSO/ÅSS)  

Britt-Inger Stjernström (HSO/R) 

  

 Ledamöter från idrottsnämndens funktionshinderråd 

Dolores Back (HSO/NHR), ordföranden 

Eva Söderbärj (HSO/FUB), vice ordföranden  

Robin Slätt  

Jan Delvert 

 

 
Tjänstemän: 

 Rådens sekreterare Marie Norrberg och Julia Steen  

Föredragande Maria Klavdianou-Lundell, idrottsförvaltningen 

Föredragande Robert Petrén, arkitekt från AIX 

Ira Lagercrantz och Elin Mårtensson, fastighetskontoret  

Robert Sköld, idrottsförvaltningen  

Två tolkar från Stockholmstolkarna 

 

 

 
 

 § 1 
Val av justerare  
 
Beslut 

Rådet utser Amir Amirriazi att tillsammans med 

ordföranden i funktionshinderrådet vid idrottsnämnden 

Dolores Back justera dagens protokoll.  
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 § 2  
Dagordningen fastställs 
Dagordningen godkänns med följande ändring:  

 

 Tillägg under §6, Övriga frågor anmäls. 

 

 Genomgång av ärenden 
 

 § 3 
Sweco-rapporten 
Maria Klavdianou-Lundell från idrottsförvaltningen 

presenterar översiktligt bakgrunden till och resultat av 

rapporten från Sweco. Rapporten beställdes från 

idrottsförvaltningen för att kartlägga hur till- och 

frångängligheten ser ut i stadens fullstora hallar (21st). 

Sweco-rapporten visar vilka tillgänglighetsåtgärder som 

saknas, men inte antalet, och inventeringsunderlag finns 

med till respektive hall. Inventeringsunderlaget kan 

skickas med som underlag/hjälp när en hall ska renoveras.  

 

Rapporten presenterades år 2017 och skickades därefter 

till serviceförvaltningen som hjälpte till med en 

geografisk sortering över vad som behöver prioriteras. En 

färgkoordinerad karta upprättades och kan användas som 

ett hjälpmedel för att få en översiktlig bild över vad som 

behöver prioriteras.  

 

Rådet frågar vad man gör åt resultatet från Sweco-

rapporten, när ska åtgärder vidtas?  

 

Avdelningschef Robert Sköld tydliggör att rapporten är ett 

hjälpmedel för att få en samlad bild av hur det ser ut inför 

kommande projekt och beställningar och hur man kan 

prioritera framtida projekt. Därefter är det en budgetfråga.  

 

Därefter förs en diskussion om resultatet av renoveringen 

av Åkeshovs sim- och idrottshall. Rådet frågar om några 

åtgärder kommer vidtas? Enhetschef Ira Lagercrantz från 

fastighetskontoret tar med sig frågan och återkommer.  
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Rådets kommentarer  

Rådet tackar för dragningen.  

 

Rådet lyfter att det skulle vara önskvärt om byggår skulle 

varit inkluderat i rapporten. Vidare ställer rådet frågan om 

hur ansvarsfördelningen ser ut mellan fastighetskontoret 

och idrottsförvaltningen. Robert Sköld svarar att han 

kommer att ta fram underlag för ansvarsfördelningen 

mellan förvaltningarna. (Underlaget biläggs dagens 

protokoll).  

 

Rådet anser att det är otydligt i rapporten vad nollvärdet 

betyder och hänvisar till inventeringsunderlaget för 

Engelbrektshallen. Idrottsförvaltningen tar med sig frågan 

och återkommer. (Svaret biläggs dagens protokoll)  
 

 

 § 4 
Järvabadet  
Robert Petrén, ansvarig arkitekt från AIX presenterar 

översiktligt bakgrunden till och statusen i projektet 

Järvabadet. Badet planeras att öppna i maj 2020. 

Grundläggningen är nu färdig. Bakgrunden till projektet 

har varit att vilja öka simkunnigheten i området och två 

viktiga aspekter i projektet är trygghet och överblick. Man 

har försökt att inte ha några dolda ytor på området, detta 

för att öka tryggheten och för att få en bra överblick över 

badområdet. Det finns tillgängliga omklädningsrum, 

flexomklädningsrum, ledstråk, handikapparkering samt 

ramper på de ställen där det finns nivåskillnader.  

 

Rådet frågar om det kommer att finnas fast personal 

(badvakter) på plats?  

Maria Klavdianou-Lundell svarar att det kommer att vara 

bemannat. Robert Sköld fyller i att det kommer att vara 

badmästare med livräddningskunskap. 

Maria berättar även att måtten i bassängerna är väldigt bra 

planerade för att alla, även de med begränsad simvana, 

ska kunna bada.  
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Rådets kommentarer 

Rådet tackar för dragningen.  

 

Rådet lyfter att det är viktigt att tänka på att ha fasta 

punkter i relation till ledstråk. När det är stora öppna ytor 

kan det vara svårt att orientera sig utan fasta punkter för 

personer med synnedsättning.  

 

 

 § 5 
Rådsgemensam bevakningslista 
Råden går igenom den rådsgemensamma 

bevakningslistan. Robert Sköld informerar om följande:   

 

 Vällingbybadet upprustning – Projektet ligger på is. 

 Västertorps sim- och idrottshall – Projektet ligger 

på detaljplanenivå och kommer ta minst 5 år innan 

ny information kan presenteras för råden.  

 

Bevakningslistan uppdateras med denna information.  
 

 

 § 6 
Övriga frågor 
 

 Rådet lyfter frågan vilket ansvar staden har 

avseende tillgänglighet under arrangemang på 

Globen.  

 

Beslut  

Råden beslutar att rådet för funktionshinderfrågor vid 

idrottsnämnden och Stockholm Globe Arena AB tar upp 

frågan vid deras nästa möte med Stockholm Globe Arena 

AB.  

 

 

 

Vid protokollet 

 

Julia Steen  


